
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 21. august 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 378
Ministeren bedes oplyse, om det er rigtigt, at 161.000 ha. landbrugsjord ud-
lægges til randzoner, som påstået af direktør i Bæredygtigt Landbrug Vagn
Lundsteen i artiklen ”Randzoner kan koste lodsejere en milliard” i Lolland-Fal-
ster Folketidende den 27. juli 2012.

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 28. august 2012.
Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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